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Protokół nr ________/15 
 

wspólnego posiedzenia 
Komisji Gospodarczo-Finansowej, Komisji Oświaty i Kultury, Komisji Rewizyjnej, 

Prawa i Porządku Publicznego, Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 
oraz Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych 

z dnia 14 grudnia 2015 r 
miejsce obrad-sala posiedzeń Urzędu GiM w W ęglińcu 

 
 
 

                Przewodniczący Rady Waldemar Błauciak o godz. 9.35 otworzył wspólne obrady 
wszystkich pięciu komisji tut. Rady.  
W oparciu o listę obecności członków poszczególnych komisji (zał. nr 1) stwierdził, że 
posiedzenia wszystkich komisji są prawomocne. Wymienił, iż nieobecni: radny Marek 
Wawrzynek i radny Tomasz Szymański są usprawiedliwieni. Dodał, że nieobecna jest 
również radna Bożena Wajda.   
Lista osób zaproszonych i uczestniczących w posiedzeniu stanowi zał. nr 2. 
 
Następnie przypomniał  porządek posiedzenia (zał. nr 3). Ponieważ uwag nie wniesiono, 
niniejszy porządek pozostał bez zmian.  
 
Zgodnie z nim przystąpiono do realizacji pierwszego tematu OPINIOWANIE AUTOPOPRAWEK 

BURMISTRZA DO BUDŻETU GMINY WĘGLINIEC NA 2016 ROK . 
Burmistrz Gminy i Miasta Stanisław Mikołajczyk wskazując na przekazane pisemne 
zestawienie autopoprawek odnoszących się zarówno do budżetu jak i Wieloletniej Prognozy 
Finansowej (zał. nr 4) poinformował o dodatkowej zmianie dot. 6 tys. zł w dziale 726-sport 
kultura fizyczna tj. zwiększenie kwoty na realizację zadań wykonywanych przez podmioty i 
stowarzyszenia, wiążącą się z rozpoczęciem działalności przez nowy podmiot - UKS w 
Ruszowie. Podkreślił, że wprowadzenie tej pozycji generuje zmiany w zapisach projektu 
budżetu. Dodał, iż w autopoprawkach znalazły również odzwierciedlenie uwagi przekazane 
przez Regionalną Izbę Obrachunkową.  
(ok. godz. 9.40 na posiedzenie przybyła radna Bożena Wajda) 
Następnie został zaprezentowany w formie multimedialnej projekt budżetu, a Burmistrz oraz 
Skarbnik Gminy i Miasta Jolanta Zawisza prezentując, omawiali wprowadzone autopoprawki.  
Po wysłuchaniu tych informacji, przystąpiono do głosowania.  

        Komisja Gospodarczo-Finansowa 5 głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała przedstawione 
        autopoprawki;  
        Komisja Oświaty i Kultury 5 głosami „za”,  pozytywnie zaopiniowała w/w autopoprawki;  
 Komisja Rewizyjna, Prawa i Porządku Publicznego 4 głosami „za”, pozytywnie 
        zaopiniowała autopoprawki;   
        Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 4 głosami „za”, pozytywnie     
        zaopiniowała autopoprawki;  
        Komisja Zdrowia i Spraw Socjalnych 4 głosami „za”, również pozytywnie zaopiniowała w/w  
        autopoprawki.  

Następnie, tak jak w poprzednim przypadku, zaprezentowano w formie multimedialnej 
Wieloletnią Prognozę Finansową, wymieniając i omawiając autopoprawki.  
Po wysłuchaniu tych informacji, w drodze głosowania, poszczególne komisje wydały opinie, 
które przedstawiały się następująco; 

        Komisja Gospodarczo-Finansowa 5 głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała przedstawione  
        autopoprawki; 
        Komisja Oświaty i Kultury 5 głosami „za”,  pozytywnie zaopiniowała w/w autopoprawki;  
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 Komisja Rewizyjna, Prawa i Porządku Publicznego 4 głosami „za”, pozytywnie 
        zaopiniowała autopoprawki;   
        Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 4 głosami „za”, pozytywnie     
        zaopiniowała autopoprawki;  
        Komisja Zdrowia i Spraw Socjalnych 4 głosami „za”, również pozytywnie zaopiniowała  
        autopoprawki do WPF.  

 
Kolejnym tematem było OPINIOWANIE STRATEGII ROZWOJU GMINY NA LATA 2016-2025. Projekt 
niniejszej strategii stanowi zał. nr 5. Informacje związane z tym dokumentem przybliżył 
przedstawiciel Dolnośląskiego Centrum Rozwoju Lokalnego Paweł Kieruzal. Po prezentacji, 
w/w wraz z Kierownikiem Wydziału Promocji i Rozwoju Agatą Adamczyk odnieśli się także 
do spraw podniesionych przez radnych. Dotyczyły one m.in.: zmiany początkowej daty 
jednego z zadań strategicznych tj. odbudowy sali widowiskowej w Ruszowie  ze wskazanego 
w omawianym dokumencie 2018 roku na rok 2016, braku zapisu o zagospodarowaniu 
przyległego terenu w kolejnym zadaniu dot. przebudowy i rozbudowy Domu Kultury w 
Czerwonej Wodzie,  braku zapisu dot. okresu realizacji zadania, jakim jest renowacja empor 
w kościele w Starym Węglińcu, szans na pozyskanie środków na wykonanie elewacji obiektu 
świetlicy wiejskiej w Kościelnej Wsi, możliwości objęcia zmiany systemu ogrzewania 
zadaniem, jakim jest termomodernizacja, tego co obejmuje zadanie, jakim jest 
zagospodarowanie terenów przy szkołach oraz terenu po byłym przedszkolu, dopisania na 
liście zadań strategicznych kolejnej pozycji tj. budowy boiska wielofunkcyjnego o 
nawierzchni sztucznej w miejscowości Piaseczna, zakupu pojazdów dla jednostek OSP nie 
wymienionych w zadaniu mówiącym o zakupie pojazdów ratowniczo-gaśniczych. 
Burmistrz przypomniał koleje losu działki  po byłym przedszkolu w Węglińcu, wymieniając  
także kolejne jej przeznaczenia. Przedstawił również swoje stanowisko w sprawie możliwości 
oraz ewentualnego terminu odbudowy sali widowiskowej w Ruszowie.  
W drodze głosowania wypracowane zostały opinie nt. omówionego projektu Strategii 
Rozwoju Gminy na lata 2016-2022. 

        Komisja Gospodarczo-Finansowa 5 głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt;  
        Komisja Oświaty i Kultury 5 głosami „za”,  pozytywnie zaopiniowała projekt;  
 Komisja Rewizyjna, Prawa i Porządku Publicznego 4 głosami „za”, pozytywnie 
        zaopiniowała projekt;   
        Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 4 głosami „za”, pozytywnie     
        zaopiniowała projekt;  
        Komisja Zdrowia i Spraw Socjalnych 4 głosami „za”, również pozytywnie zaopiniowała  
        projekt.  

 
Po dziesięciominutowej przerwie podjęto kolejny temat OPINIOWANIE PROGRAMU ROZWOJU 

OŚWIATY W GMINIE WĘGLINIEC NA LATA 2016-2022. Pisemny dokument stanowi zał. nr 6.  
W trakcie dyskusji przedstawiono ofertę oraz warunki uruchomienia punktu przedszkolnego 
przez podmiot zewnętrzny.  
Odniesiono się również do pytań radnych.  
Poddany pod głosowanie projekt Programu Rozwoju Oświaty i Kultury Gminy Węgliniec na 
lata 2016-2022 został zaopiniowany; 

        pozytywnie, 5 głosami „za” przez Komisję Gospodarczo-Finansową;  
        pozytywnie, 5 głosami „za”  przez Komisję Oświaty i Kultury;  
 pozytywnie, 4 głosami „za” przez Komisję Rewizyjną, Prawa i Porządku Publicznego;  
        pozytywnie, 4 głosami „za” przez Komisję Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska;  
        pozytywnie, 4 głosami „za” przez Komisję Zdrowia i Spraw Socjalnych.  
 

Kontynuując porządek obrad, przystąpiono do realizacji kolejnego punku OPINIOWANIE 

PROJEKTÓW PLANÓW PRACY KOMISJI NA 2016 ROK. 
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Do propozycji zawartej  w projekcie planu pracy Komisji GF (zał. 7) uwag nie wniesiono i 
jednogłośnie, 5  głosami „za” Komisja GF pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt. 
Do propozycji zawartej w projekcie planu pracy Komisji OiK (zał. nr 8) uwag nie wniesiono i 
Komisja OiK, 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt.  
Do propozycji zawartej w projekcie planu pracy Komisji RLiOŚ (zał. nr 9) uwag nie 
wniesiono i niniejsza komisja jednogłośnie, 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ten 
projekt.  
Do propozycji zawartej w projekcie planu pracy Komisji RPiPP (zał. nr 10) uwag nie 
wniesiono i jednogłośnie, 4 głosami „za” komisja RPiPP pozytywnie zaopiniowała niniejszy 
projekt.  
Do propozycji zawartej w projekcie planu pracy Komisji ZiSS (zał. nr 11) uwag nie 
wniesiono i jednogłośnie, 4 głosami „za” niniejsza komisja pozytywnie zaopiniowała plan 
pracy.  
Do projektu planu pracy Rady (zał. nr 12) również uwag nie wniesiono.   
 
Na wniosek Burmistrza, jednogłośnie, 11 głosami „za”, dokonano zamiany kolejności 
realizacji punktów 5 i 6, podejmując najpierw temat  zawarty w punkcie 6-OPINIOWANIE 

PROJEKTÓW UCHWAŁ. 
Rozpatrzono je w następującej kolejności; 
1. w sprawie zmian w budżecie (zał. nr 13) 
Skarbnik Gminy i Miasta Jolanta Zawisza omówiła wszystkie pozycje zmian dotyczące 
zmniejszeń i zwiększeń planu wydatków zawartych w projekcie. Dodatkowo, Burmistrz 
uszczegóławiał niektóre z nich. Odnosił się także do pytań radnych.   
5 głosami „za”, KGF pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 
2. w sprawie zmiany załączników nr 1 i 2 do uchwały nr 25/IV/14 z dnia 30.12.2014 r w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec na 
lata 2015-2025 (zał. nr 14) 

Tak jak w przypadku poprzedniego projektu, informacje nt. proponowanych zmian 
przedstawili Burmistrz oraz Skarbnik GiM. Generalnie zmiany wiązały się z przeniesieniem 
wydatków na plany zagospodarowania przestrzennego i na rozbudowę cmentarza w 
Ruszowie.   
5 głosami „za”, KGF pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
3. w sprawie ustalenia opłat targowych na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec (zał. nr 

15) 
Burmistrz wyjaśnił, że zmiany dotyczą wyłącznie podstawy prawnej, gdyż same stawki opłat 
pozostają bez zmian.  
Dyskusji nie podjęto. 
Poszczególne komisje wydały następujące opinie: 
- pozytywną KGF, 5 głosami „za”,  
- pozytywną KOiK, 5 głosami „za”,   
- pozytywną KRPiPP, 4 głosami „za”,  
- pozytywną KRLiOŚ, 4 głosami „za”,   
- pozytywną KZiSS, 4 głosami „za”. 
4. w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów (zał. nr 16) 
Przewodniczący Rady wskazał, iż argumentacja niniejszego projektu uchwały jest taka sama 
jak w przypadku poprzedniego projektu.  
Dyskusji nie podjęto.  
Poszczególne komisje wydały następujące opinie: 
- pozytywną KGF,  5 głosami „za”,  
- pozytywną KOiK, 5 głosami „za”,   
- pozytywną KRPiPP, 4 głosami „za”,  
- pozytywną KRLiOŚ, 4 głosami „za”,   
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- pozytywną KZiSS, 4 głosami „za”. 
5. w sprawie zmiany załącznika nr 3 do uchwały nr 8/XXXVII/97 z dnia 30 stycznia 

1997 r w sprawie utworzenia Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury (zał. nr 17) 
Burmistrz wyjaśnił, iż zmiana załącznika wynika ze zmiany lokalizacji biblioteki w 
Jagodzinie.  
Dyskusji nie podjęto. 
KOiK 5 głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt. 
6. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów położonych we wsi Czerwona Woda (zał. nr 18) 
Burmistrz przypomniał o konsultowanym, wcześniej z Radą, wniosku w tej sprawie 
mieszkanki Czerwonej Wody, deklarującej także udział w kosztach niniejszej zmiany. 
Odpowiadając na pytanie wskazał, iż udział ten stanowi kwota w wysokości 6 tys. zł.  
KGF 5 głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt.   
7. w sprawie zmiany uchwały nr 15/LVI/98 z dnia 06.04.1998 r w sprawie określenia 

zasad sprzedaży budynków i lokali mieszkalnych (zał. nr 19) 
Burmistrz wyjaśnił, że w związku z przeniesieniem biblioteki w Jagodzinie do Domu Kultury, 
obiekt w którym mieściła się dotychczas wyłącza się z listy obiektów użyteczności 
publicznej, niepodlegających sprzedaży na rzecz najemców mieszkań w nich położonych.     
KGF 5 głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt. 
8. w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy i Miasta Węgliniec 

na lata 2015-2018 z perspektywą do 2022 roku (zał. nr 20) 
Przewodniczący Rady przypomniał, iż wszystkie komisje zapoznały się już z samym 
programem. Zaproponował więc podjęcie głosowania nad kompletnym projektem uchwały.  
Poszczególne komisje wydały następujące opinie: 
- pozytywną KGF, 5 głosami „za”,  
- pozytywną KOiK, 5 głosami „za”,   
- pozytywną KRPiPP, 4 głosami „za”,  
- pozytywną KRLiOŚ, 4 głosami „za”,   
- pozytywną KZiSS, 4 głosami „za”. 
9. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (zał. nr 21) 
Z uwzględnieniem propozycji okresu najmu „do 5 lat”, KGF jednogłośnie, 5 głosami „za”, 
pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt. 
10. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne (zał. nr 22) 
Z uwzględnieniem propozycji okresu dzierżawy „do 5 lat”, KGF jednogłośnie, 5 głosami 
„za”, pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt. 
 
Nawiązując do tematu OCENA ZAAWANSOWANIA PRAC MODERNIZACJI WODOCIĄGÓW ORAZ PRAC 

NAD KANALIZACJĄ GMINY, Przewodniczący Rady podkreślił, i ż dotyczy on w szczególności  
Komisji Rolnictwa. Przekazana radnym pisemna informacja w tej sprawie stanowi zał. nr 23.  
Burmistrz S. Mikołajczyk uzupełniając niniejszą informację dodał, że zgodnie z wnioskami 
dot. przygotowania danych związanych z określeniem gęstości zaludnienia w poszczególnych 
obszarach Czerwonej Wody, Starego Węglińca i Ruszowa, które pozwolą na wstępne 
przygotowanie kierunków działań w obszarze gospodarki wodno-ściekowej, zostały już  
uruchomione takie prace. Dodał, że komplet materiałów w tej sprawie spodziewany jest 
najpóźniej do końca I kwartału br. Następnie Burmistrz odniósł się do szczegółowych pytań 
radnych. 
W drodze głosowania, jednogłośnie, 4 głosami „za”, Komisja RLiOŚ przyjęła przedstawioną 
i omówioną informację nt. zaawansowania prac modernizacji wodociągów oraz prac nad 
kanalizacją gminy.  
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 W punkcie SPRAWY RÓŻNE; 
� Burmistrz przedstawił informacje nt. spraw podniesionych przez radnych na posiedzeniu 

Rady w dniu 24 listopada oraz na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 1 
grudnia br. M.in., iż wystosowano pismo do zarządcy drogi 296 o oznakowanie przejścia 
dla pieszych w okolicy ośrodka zdrowia w Ruszowie, że wystosowano pismo do PKP w 
sprawie uporządkowania działki przy ul. Sikorskiego w Węglińcu i o podjęcie działań w 
dot. zagrażającej bezpieczeństwu topoli, że na ul. Piłsudskiego w Węglińcu 
zamontowanych zostało kilka ławeczek, że odpowiedź wykonawcy w sprawie naprawy 
uszkodzeń dróg w Jagodzinie, powstałych przy okazji remontu drogi 296, została 
przekazana sołtysowi tej miejscowości, że sprawa wyprowadzania psów na tereny zielone 
została przekazana do monitorowania przez Straż Miejską, że nadal trwa sprawa 
zmierzająca do uzupełnienia nawierzchni na wewnętrznej drodze w Zielonce, że podjęto 
działania przypominające wykonawcy o wykorzystaniu zdejmowanej warstwy 
nawierzchni remontowanego odcinka drogi 296 na utwardzanie poboczy i uzupełnianie 
ubytków w drogach, które zostały zniszczone na skutek objazdów, że sprawę remontów i 
odbudowy przystanków autobusowych trzeba będzie podjąć na początku przyszłego roku, 
że GS - właściciel działki przy ul. II Armii w Ruszowie, nie przewiduje jej sprzedaży, 
gdzie mógłby zostać urządzony parking, że remont obiektu przedszkola wiąże się z  
pozyskaniem środków zewnętrznych, że właściciel cieku wodnego w Starym Węglińcu 
nie jest administratorem znajdującego się na nim mostku w okolicy stawu, jednak w celu 
zabezpieczenia, tymczasowo ustawione zostaną drewniane poręcze, że wstępny koszt 
przepięcia oświetlenia boiska w Czerwonej Wodzie pod oświetlenie uliczne wynosi 6 tys. 
zł, że PKP złożyło ofertę dot. zagospodarowania pomieszczeń na dworcu PKP w 
Węglińcu.  

� Burmistrz przedstawił informację nt. braku możliwości uzyskania środków z 
Wojewódzkiego Funduszu Gruntów Rolnych na remont nawierzchni ul. Modrzewiowej w 
Ruszowie, ze względu na fakt, iż gmina nie jest właścicielem całej tej drogi. Jednocześnie 
zaproponował wpisanie w jej miejsce, drogi prowadzącej na Stację Uzdatniania Wody w 
Ruszowie. Nikt z radnych nie wyraził sprzeciwu wobec takiego rozwiązania. 

� Burmistrz przedstawił propozycję nadania Panu Januszowi Karpińskiemu tytułu 
„Zasłużony dla Gminy i Miasta Węgliniec.   
12 głosami „za”, zaaprobowano w/w propozycję wyrażając tym samym zgodę na 
rozpoczęcie obowiązującej w tym względzie procedury.  

  

            Ponieważ porządek obrad został wyczerpany, o godz. 12.50 Przewodniczący 
Waldemar Błauciak zakończył wspólne posiedzenie wszystkich pięciu komisji tut. Rady.    
 
 
 
         PRZEWODNICZĄCY  RADY 

         (-) WALDEMAR BŁAUCIAK                                                                    

 
 
Protokółowała; 
 
M.Janczak-BRM  
Węgliniec,  24 lutego 2016 r   


